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Geacht college, 

In december 2020 heeft Rijswijk zich, na vragen van GroenLinks, aangesloten bij de Yes we can!-
campagne van de Statiegeldalliantie om statiegeld op blikjes in te voeren. Inmiddels is het bekend dat 
dit vanaf 2023 zo zal zijn. Het Afvalfonds Verpakkingen heeft daarop een ‘Plan van aanpak 
toekomstbestendig statiegeldsysteem voor metalen drankverpakkingen’1 gepresenteerd. In dit plan 
wordt blik ingezameld op locaties vlak buiten supermarkten. Gezien de consequenties voor inwoners en 
de openbare ruimte heeft GroenLinks de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van het plan van het Afvalfonds Verpakkingen? Bent u hierover al in 
gesprek met partijen als het Afvalfonds, de VNG en/of het ministerie? En indien dat het geval is, 
wat is de voortgang daarvan?   

2. Heeft u een beeld van de mogelijke locaties voor de inzamelpunten van blik in Rijswijk? Zijn 
hiervoor vergunningen noodzakelijk? 

3. Gaat u in gesprek met supermarkten over de beste lokale oplossing voor nieuwe 
inzamelpunten? En wordt hierbij ook in kaart gebracht hoeveel verkeersbewegingen er gaan 
komen om het blik op te halen? 

4. Kan u toezeggen dat er bij het plaatsen van nieuwe inzamelpunten rekening wordt gehouden 
met de toegankelijkheid van de supermarkten én de nieuwe inzamelpunten?  

5. Op welke manieren gaat het college naar inwoners communiceren waar zij vanaf 2023 hun blik 
kunnen inleveren? En gebeurt dat in meerdere talen?  
 

Namens de fractie van GroenLinks, 

Marieke Alberts 
Lara Oude Alink 

 
1 https://afvalfondsverpakkingen.nl/a/i/Overige/Plan-van-Aanpak-toekomstbestendig-statiegeldsysteem-voor-
metalen-drankverpakkingen.pdf 


